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Tekijä Kasvu ja kehitys Pohjolassa -valiokunta 

Vastaanottajat Pohjoismaiden hallitukset 
 

Pohjoismaiden hallituksille  

Kirjallinen kysymys sähkökäyttöisten ajoneuvojen lataamista koskevista 
säännöistä aluksilla 
 

Pohjoismaiden neuvoston Kasvu ja kehitys Pohjolassa -valiokunta tapasi Helsingbor-

gin ja Helsingørin välillä uudella sähköaluksella liikennöivän ForSea-yrityksen edusta-

jia ja sai tietää muun muassa, että monet sähköaluksiin liittyvät seikat ja olosuhteet 

aluksilla eivät vielä ole lainsäädännön piirissä. 

 

Valiokunta haluaa sen vuoksi kysyä Pohjoismaiden hallituksilta kaksi kysymystä:  

• Millaiset säännöt koskevat tällä hetkellä sähkökäyttöisten ajoneuvojen lataa-

mista aluksilla näiden ollessa liikenteessä? 

• Koska maantieajoneuvojen lataamista oletettavasti on rajoitettu aluksen ol-

lessa liikenteessä räjähdys- tai tulipalovaaran vuoksi, valiokunta haluaa tietää 

miten maat suhtautuvat tällaiseen riskiin? Lisäksi halutaan tietää, miltä tällai-

sen riskin yhteiskuntataloudellinen kustannus-hyötyanalyysi näyttää suh-

teessa hyötyyn, joka syntyy sähkökäyttöisten ajoneuvojen lataamisesta aluk-

sella sen ollessa liikenteessä. 

 

 

Kööpenhaminassa 15. huhtikuuta 2020 

Arman Teimouri (L) 

Freddy André Øvstegård (SV) 

Helge André Njåstad (FrP) 

Lorena Delgado Varas (V) 

Lulu Ranne (ps.) 

Mikael Staffas (Lib) 

Nils Aage Jegstad (H) 

Pyry Niemi (S) 

Ruth Mari Grung (A) 

Solveig Sundbø Abrahamsen (H) 

Stein Erik Lauvås (A) 
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